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Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Várható-e a szabadszállási 0411 hrsz., a 0521 hrsz. és a fülöpszállási 08 8
hrsz. csatornák és az azon lévő m űtárgyak, átereszek kitisztítása és a
zsilipek megnyitása a Balázspusztát és környékét sújtó belvízhelyze t
orvoslása érdekében?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám.
A Balázspusztai tanyák és a környék gazdálkodói érdekében szükséges é s

halaszthatatlan, hogy a jelenleg a balázspusztai zsilipnél mért 162 cm-es vízszint
mihamarabb 120cm alá legyen leengedve . Jelen állás szerint ugyanis
lehetetlenné vált a betakarítás, nem lehet talajt munkálni, nem kerülhet so r
vetésre, tehát az ott élő és gazdálkodó családok megélhetések válik lehetetlenné .

Kérdezem Miniszter Urat : várható-e a szabadszállási 0411 hrsz ., a 0521 hrsz. és
a fülöpszállási 088 hrsz . csatornák és az azon lévő műtárgyak, átereszek
kitisztítása és a zsilipek megnyitása a Balázspusztát és környékét sújtó
belvízhelyzet orvoslása érdekében ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. október 5 .
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